



الشرقية لتحلية المياه
Sharqiyah Desalination

Sharqiyah Desalination Company S.A.O.G. Listed on Muscat Stock Exchange Dividend Distribution Policy Statement

Board of Directors (BOD): The Board of Directors (“BOD”) of Sharqiyah Desalination Company S.A.O.G. (“SDC” or the “Company”), a company listed on the Muscat Stock Exchange (“MSX”), has decided in its meeting on 16 February 2026 and agreed on a decision regarding Dividend Distribution Policy.

1. Intent

The Company aims to provide returns to its shareholders through dividend distributions, subject to the Company’s financial performance, liquidity position, regulatory requirements, and prevailing market conditions.

2. Interval

The Company intends to distribute dividends on an **annual basis**, subject to Board recommendation and shareholder approval.

3. Dividend Distribution Strategy

Dividends shall be paid in the form of **cash dividends** based on the availability of the cash of the company.

4. Company Financial Position

Dividend distributions shall be made from the Company’s availability of the cash, after ensuring that:

- All financial covenants and contractual obligations are fulfilled;
- Required approvals from relevant authorities are obtained, where applicable; and
- The Company remains in full compliance with the Commercial Companies Law of Oman and other applicable laws and regulations.



الشرقية لتحلية المياه
Sharqiyah Desalination

5. Growth Strategy

The Company has a fixed term contract to fulfil.

6. Industry update

Water security is a strategic priority in the Sultanate of Oman, driven by climatic conditions, population growth, industrial development, and increasing demand from agricultural and urban sectors.

Sharqiyah Desalination Company operates under a contractual framework, supported by a which provides stable and predictable cash flows.

7. Dividend Distribution Plan

The Company intends to distribute dividends in the month of **March/April**, provided that:

- The total dividend per share does not exceed the amount approved by shareholders at the **Annual General Meeting (AGM)**; and
- All regulatory, financial, and contractual requirements are satisfied.

The Company reserves the right to revise the Dividend Distribution Plan as and when deemed necessary. Any revisions shall be disclosed on the Company's official website and filed with the Muscat Stock Exchange (MSX).

8. Dividend Announcement and Plan

Dividend-related announcements shall be:

- Published on the Company's official website; and
 - Submitted to the Muscat Stock Exchange (MSX) in accordance with applicable disclosure rules and regulations.
-

9. Dividend Approval



الشرقية لتحلية المياه
Sharqiyah Desalination

All dividend distributions are subject to:

- Recommendation by the Board of Directors; and
 - Approval by the shareholders at the Annual General Meeting.
-

10. Policy Rationale

The timing and quantum of dividend distributions are determined with due consideration to the Company's cash flow capacity, financial covenants, and ongoing operational and contractual commitments.

11. Additional Information (if any);

12. Legal Clause (if any);

13. Policy Amendments

The Company reserves the right to amend this Dividend Distribution Plan at any time.

Any amendments shall be appropriately disclosed through the Company's official website and filed with MSX.

14. Disclaimer

This policy is intended to serve as general guidance on the Company's approach to dividend distributions and does not constitute a binding commitment to declare or pay dividends in the future. The Board of Directors retains full discretion to recommend, declare, amend, or suspend dividends as circumstances may require.

15. Contact Information



الشركة لتحلية المياه
Sharqiyah Desalination

Investor Relation Officer: Murshid Alfannah

Email: murshid.alfannah@veolia.com

Telephone: +968 24693215

For Sharqiyah Desalination Company
S.A.O.G

Signed by:
ABDUL RAHMAN
81B6A7C2BC17404...

Abdul Rahman Amin Mohammed
Chief Financial Officer
Date:16/02/2026

Signed by:
Murshid Al Fannah
14AD8806693C4DF...

Murshid Alfannah
Investor relations officer
Date:16/02/2026





الشرقية لتحلية المياه Sharqiyah Desalination

بيان سياسة توزيع الأرباح لشركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع، المدرجة في سوق مسقط للأوراق المالية

مجلس الإدارة: قرر مجلس إدارة شركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع. ("الشركة")، المدرجة في سوق مسقط للأوراق المالية، في اجتماعه المنعقد بتاريخ 16 فبراير 2026 م، اعتماد والموافقة على سياسة توزيع الأرباح.

1- الهدف

تهدف الشركة إلى تحقيق عوائد لمساهميها من خلال توزيعات الأرباح، وذلك وفقاً للأداء المالي للشركة، ووضعها المالي، والمتطلبات التنظيمية، وظروف السوق السائدة.

2- الفترة

تعتزم الشركة توزيع الأرباح سنوياً، وذلك بناءً على توصية مجلس الإدارة وموافقة المساهمين.

3- استراتيجية توزيع الأرباح

تُدفع الأرباح على شكل أرباح نقدية بناءً على السيولة النقدية المتاحة للشركة.

4- الوضع المالي للشركة

تُوزع الأرباح من السيولة النقدية المتاحة للشركة، بعد التأكد مما يلي:

- الوفاء بجميع الشروط المالية والالتزامات التعاقدية؛
- الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة، عند الاقتضاء؛
- التزام الشركة التام بقانون الشركات التجارية العماني والقوانين واللوائح الأخرى ذات الصلة.

5- استراتيجية التطور

لدى الشركة عقد محدد المدة يجب الوفاء به.

6- آخر مستجدات القطاع

يُعدّ الأمن المائي أولوية استراتيجية في سلطنة عُمان، مدفوعاً بالظروف المناخية، والنمو السكاني، والتنمية الصناعية، وتزايد الطلب من القطاعين الزراعي والحضري.



الشرقية لتحلية المياه Sharqiyah Desalination

تعمل شركة الشرقية لتحلية المياه ضمن إطار تعاقدي، مدعوم بآلية تضمن تدفقات نقدية مستقرة وقابلة للتنبؤ.

7- خطة توزيع الأرباح

تعتزم الشركة توزيع أرباحها خلال شهري مارس/أبريل، شريطة أن:

- ألا يتجاوز إجمالي الأرباح الموزعة للسهم الواحد المبلغ الذي وافق عليه المساهمون في اجتماع الجمعية العمومية السنوي؛ و
- استيفاء جميع المتطلبات التنظيمية والمالية والتعاقدية.

تحتفظ الشركة بحقها في مراجعة خطة توزيع الأرباح متى رأت ذلك ضروريًا، وسيتم الإعلان عن أي تعديلات على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة وإيداعها لدى سوق مسقط للأوراق المالية.

8- إعلان وخطة توزيع الأرباح

تكون الإعلانات المتعلقة بتوزيع الأرباح:

- منشورة على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة؛ و
- مقدمة إلى سوق مسقط للأوراق المالية وفقًا لقواعد وأنظمة الإفصاح المعمول بها.

9- الموافقة على توزيع الأرباح

تخضع جميع توزيعات الأرباح لما يلي:

- توصية مجلس الإدارة؛ و
- موافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية السنوي.

10- مبررات السياسة

يتم تحديد توقيت ومقدار توزيعات الأرباح مع مراعاة قدرة الشركة على التدفق النقدي، والالتزامات المالية، والالتزامات التشغيلية والتعاقدية الجارية.

11- معلومات إضافية (إن وجدت)؛

12- بند قانوني (إن وجد)؛



الشرقية لتحلية المياه Sharqiyah Desalination

13- تعديلات السياسة

تحتفظ الشركة بحق تعديل خطة توزيع الأرباح هذه في أي وقت.
يجب الإفصاح عن أي تعديلات بشكل مناسب عبر الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة وإيداعها لدى سوق مسقط للأوراق المالية .
تحتفظ الشركة بحق تعديل خطة توزيع الأرباح هذه في أي وقت.

14- إخلاء المسؤولية

تهدف هذه السياسة إلى أن تكون بمثابة إرشادات عامة حول نهج الشركة في توزيع الأرباح، ولا تُشكل التزامًا ملزمًا بإعلان أو دفع أرباح في المستقبل.
يحتفظ مجلس الإدارة بكامل الصلاحية التقديرية للتوصية بتوزيع الأرباح أو إعلانها أو تعديلها أو تعليقها حسبما تقتضيه الظروف.

15- معلومات الاتصال

مسؤول علاقات المستثمرين: مرشد الفنه
البريد الإلكتروني: murshid.alfannah@veolia.com
الهاتف: +968 24693215

لشركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع.

لشركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع.

Signed by:

Murshid Al Fannah

14AD8886669C4DF...

مرشد ال فنه

مسؤول علاقات المستثمرين

التاريخ: 2026/02/16م

Signed by:

ABDUL REHMAN

84B6A7C2B047404...

عبد الرحمن أمين محمد

المدير المالي

التاريخ: 2026/02/16م

